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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:76 Bostadsbyggandet

Ett år efter valet befinner sig Sverige i byggkris. Byggbranschen menar att det 
är den största nedgången i bostadsbyggandet sedan 90-talskrisen. Läget är 
allvarligt. Bostadsbristen riskerar att förvärras, och det kommer också 
att påverka Sveriges framtidsutsikter när förutsättningarna för samhället att 
utvecklas nu försämras.

Trots detta allvarliga läge i byggbranschen är det få förslag i budgeten för 2024 
som skulle kunna innebära att fler bostäder kan byggas. Ett av de få förslagen 
som återfinns är 20 miljoner till kommunerna för att ändra detaljplaner.

Med anledning av ovanstående vill jag ställa en fråga till statsrådet Andreas 
Carlson:

 

Vilken analys har statsrådet gjort av effekterna av de 20 miljoner som avdelas i 
budgeten till kommunerna för att ändra detaljplaner?

………………………………………

Eva Lindh (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-09
Besvaras senast
2023-10-27


